



香港精武體育會有限公司

CHIN WOO ATHLETIC ASSOCIATION OF HONG KONG LIMITED

會員入會申請表

APPLICATION FORM FOR MEMBERSHIP

No. _____

中文姓名 CHINESE	身份證號碼 IDENTITY CARD NO.		職業 OCCUPATION			
英文姓名 ENGLISH	護照號碼 PASSPORT NO.					
出生日期 DATE OF BIRTH	性別 SEX		國籍 NATIONALITY		出生地 PLACE OF BIRTH	
曾否學習武術 HAVE YOU EVER LEARNT MARTIAL ART	時間 PERIOD OF LEARNING	派別 SCHOOL		師承 NAME OF MASTER		
得知本會途徑 HOW DO YOU KNOW US	手提電話 MOBILE TEL		住宅電話 HOME TEL			
住址 ADDRESS						

本人為香港合法居民，絕無犯罪紀錄。茲志願遵照 貴會會章申請加入為永遠/普通/海外永遠會員。
I certify that being a legal resident of Hong Kong and have no criminal record; I like to apply for the Permanent/Ordinary/Permanents Oversea/Membership of your Association and agree to be bound by the regulations of your Association.

申請人會簽署

日期

Signed by Applicant:

Date:

相 片

此欄本會專用，請勿填寫。

FOR OFFICIAL USE ONLY. PLEASE DO NOT FILL IN ANY BELOW.

報學班別			導師簽署			日期	
已收費用	入會費 \$	收據號碼 :	會員部 主任簽署			日期	
經手人簽署			日期				

附註:

Remarks:

- 任何人士申請入會，填妥本表格後，須經組織及稽核兩部主任審查認可，再經董事會一致通過接納，始獲正式成為會員，否則作廢兼毋須解釋理由，至於已交入會費，可獲發還。
All applicants, after having filled in this form, must be approved by our Association and approval panel and followed by acceptance from the Board of Directors before they can become members. The Association has the right and option to disqualify any application without giving reason while any admission fee and/or membership fee paid will be refunded.
- 本人會申請表須呈交警務處備查，如一經發現有犯罪紀錄者，本會有權即時開除其會籍，所交一切費用，概不發還。
This application form will be filed up to be referred by the Hong Kong Police, if necessary. Once any criminal record is found in connection with the applicant, the Association has the right to disqualify immediately the appropriate membership and all charges paid will not be refunded.
- 永遠會員入會費一次過繳交港幣 1,000 元，普通會員入會費每年繳交港幣 250 元。海外永遠會員入會費一次過繳交港幣 1,000 元。
For Permanent Member, the admission fee which should be paid in one time will be HK\$1,000. For Ordinary Member, the admission fee will be HK\$250 per year. For Permanent Oversea Member, the admission fee which should be paid in one time will be HK\$1,000.
- 任何人仕在本會內，如有財物失竊、意外、受傷等，本會蓋不負責。請小心保管自己的財物以及確保自身安全。由於武術訓練需要一定體能及動作要求，因此在本會參與任何武術訓練前，請參考註冊醫生建議，所有參加人仕必需確保其身體狀況適合修讀本會所提供之武術訓練課程。
Any person who reports property lost or get injured by accident, the Association will not be liable. Please take care of your belongings and assure of your personal safety in the Association. Since practicing martial arts needs physical fitness in order to fulfill specific actions, it is highly advised that prior consultation to doctor before participating in the martial-art training at the association is a must. All persons should assure that their physical condition is fit for the training offered by the Association.

電話 Tel: 2384 3238

電郵 E-mail: chinwoohk@gmail.com

網址 URL: <https://chinwoohk.org>

地址 Address: 九龍彌敦道 300 號華豐大廈 13 字樓 B-C 座 Block B-C, 13/ F, New Lucky House, 300 Nathan Road, Kowloon, H K